

2017

**Bestyrelsesmødet onsdag den 8/11. Kl 19.00.**

*Mødedeltagere: Christian, Søren, Bo, Rikke, Henning, Morten, Ulla, Solrun, Lene, Maria, Mette*

*Afbud: Torben kommer senere*

*Mødeleder: Christian*

*Referent: Ulla*

**Referat:**

**1. Godkendelse af referat fra 01.10.2017.**

*Godkendt!*

**2. Information fra ledelsen**

*Vi er i flow 😊*

*Lærerne arbejder meget i fagteams pt.*

*Kommende 0. Klasse er næsten sammensat*

**3. Information fra medarbejderrepræsentant**

*Ikke en masse kommentarer denne gang. Lærerne er kommet godt i gang i dette skoleår og det går rigtig godt.*

**4. Status og beslutning vedrørende ny computerordning (Henning).**

*To løsninger muligt. 1) Køb af skole-pc til lærerne, uden service aftale, men med en evt. forældre eller and it kyndig som service back up 2) Multimedietilskud til køb af egen pc i 3 år. 3) Delt løsning, man kan vælge mellem de to. Principbeslutning, ikke en endelig beslutning: Løsning 1) har flest stemmer.*

**5. Bestyrelsens holdning til ferier uden for skolernes ferie (Mette).**

*Diskuterer forskellige holdninger til hvad vi mener om det. Skal vi ha' en holdning eller ej!*

**6. Opfølgning på beslutning om web-cam til bål hus**

*Henning har undersøgt det og det må vi ikke! Men vi kan sætte automatisk lys op.*

**7. Opfølgning på beslutning om kaffemøder med Maria?**

*1 time hver anden måned – 3 bestyrelsesmøder til kaffemøde hos Maria*

**8. Ny ugedag for bestyrelsesmøderne?**

*Vi vedtager at vi fastholder bestyrelsesmøderne om onsdagen frem til generalforsamlingen.*

**9. Diskussion af bestyrelsens holdning til brug af sociale medier blandt elever og forældre.**

*Udskudt*

**10. Lever fællesskabet?**

*Udskudt*

**11. Årshjul og visioner.**

*Udskudt*

**12. Boldmur.**

*Kommer på listen til en arbejdsweekend!*

**13. Nyt om finansiering og byggeri (Søren & Bo)**

*Byggeriet går rigtig godt, foran tidsplanen pt.*

**14. Evt.**

**Julefrokosten:** *Ulla bestiller bord til 12 personer.*

**Søren:** *Næste års budget skal nok komme, Søren og Maria er i dialog med revisoren ang. en evt. ny model til at lave budget på. Men den kommer inden året er omme.*

**Bo:** *Der er lavet en ny lovgivning som pålægger alle bestyrelsesmedlemmer at være offentlig registreret inden udgangen af november i år.*

**Rikke:** *Har vi en holdning til antallet af hvor meget man kan kræve at eleverne skal gå ud og sælge. Vi beslutter at vi sætter det på som et punkt på næste bestyrelsesmøde.*

**Christian:** *Hvornår skal der holdes rejsegilde? Torsdag den 18/1-2018 15-17.00, planlægninger foregår på bestyrelsesmødet inden den 10/1-2018*

*Christian Dalgas* *Ulla*  
*P. Ullrich* *Søren* *Maria K. Hørbst*  
*Bo Schibye* *Johanne*  
*Rikke* *MR. Pindgaard*